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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés Hivatala

Irományszám : .Y.I/62/(

érkezett : 2017 JúN 2 ?.

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Miért nem végezték el a nagyjavítás alkalmával a Mi-17 helikoptereken a szüksége s
fejlesztéseket? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bár 2013 óta ígéri a honvédelmi tárca helikoptertender kiírását, mégis ezen ésszer ű megoldás
helyett ismét ad-hoc döntések jellemzik a honvédelmi politikai vezetést, csakúgy, mint pár
éve a Mi-8-as helikopterek vásárlásakor . Tavaly ugyanis új gépek beszerzése helyett a Mi-17 -
es helikopterek felújítása mellett döntöttek . A Magyar Honvédség négy darab Mi-17-e s
helikoptere ,május 20-án érkezett vissza Magyarországra a novoszibirszki nagyjavítást
követően. Am a szükséges fejlesztéseket a nagyjavítás keretében sem sikerült elvégeztetni .
Igy nem rendelkeznek a nagyjavított haditechnikai eszközök önvédelmi berendezéssel sem .

Mindezek okán kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következ ő kérdésekre :

• Mi az oka, hogy a nagyjavítás során nem szerelték fel a Mi-17 helikoptereket a
szükséges önvédelmi berendezéssel?

• Javult-e a helikopterek éjjellátó képessége/felszerelése a nagyjavítás
eredményeképpen?

• Mikor tervezik az előbb említett szükséges fejlesztéseket végrehajtani ?
• Mennyi üzemidővel és repült órával rendelkeznek így a nagyjavított helikopterek

gépenként?
• Pontosan milyen fejlesztéseket hajtottak végre a helikoptereken ?
• Mennyibe került pontosan a négy helikopter nagyjavítása ?
• Megoldott-e a Mi-17 helikopterek szervizelése, alkatrész-ellátása, és pontosan milyen

formában?
• Küldenek-e ki Oroszországba újabb Mi-17-eseket nagyjavításra? Ha igen, hán y

darabot, pontosan mikor és mennyibe kerül majd pontosan ez ?

Budapest, 2017. június 27 .

Demeter Márta

országgyűlési képviselő
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